
KOMISIA ÚZEMNÉHO A STRATEGICKÉHO PLÁNOVANIA, ŽIVOTN ÉHO PROSTREDIA A VÝSTAVBY 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
 

 
 
 
 
Zápisnica zo  zasadnutia Komisie územného a strateg ického plánovania, životného prostredia a výstavby 
MsZ konaného d ňa  16. 9. 2013 
 
 
 
Prítomní:   podľa prezenčnej listiny,  
ďalej: Ing. Petra Nagyová Džerengová (námestníčka), Ing. arch. Ingrid Konradová (hlavná architektka), Ing. Tibor Schlosser, CSc. 
(hlavný dopravný inžinier), Ing. arch. Jela Plencnerová (vedúca oddelenia koordinácie územných systémov), Ing. arch. Silvia 
Gálová (OKÚS), Ing. Michal Feik (poradca primátora), RNDr. Michal Babiar (vedúci oddelenia územných generelov a GIS), 
Ing. arch. Dana Drobniaková (OÚGG), Ing. Mária Černayová (OÚGG), Mgr. Bandúrová Monika (sekretariát námestníka primátora). 
 
Začiatok rokovania: 15:00 h. 
 
Členovia komisie odhlasovali program s nižšie uvedeným upraveným poradím bodov: 
prítomní: 9, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
 
 
PROGRAM 
 
 
 
1. Informácia o stave spracovania návrhu Koncepcie mestských trhov a trhovísk so stanovením priestorov ých a 

funk čných limitov na území Hl. mesta SR Bratislavy 
 
2. Informácia o spracovanom územnoplánovacom podkla de - Územný generel školstva hlavného mesta SR Brati slavy 
 
3. Územný plán zóny Bratislavské nábrežie – návrh z adania 
 
4. Návrh na zriadenie automatickej poži čovne mestských bicyklov (Bike sharing) 
 
5. Kontrola uznesení 
 
6. Rôzne 
 
 
 
Zasadnutie komisie viedol predseda Michal Muránsky. 
 
 
 
K bodu 1: 
Informácia o stave spracovania návrhu Koncepcie mes tských trhov a trhovísk so stanovením priestorových  a funk čných 
limitov na území Hl. mesta SR Bratislavy 
Materiál prezentovala hlavná architektka Ing. arch. Konradová. Členovia komisie odporučili spoluprácu so starostami mestských 
častí, v okrajových mestských častiach zanikli niektoré trhové miesta. 
 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby odporúča MsZ zobrať na vedomie predložený 
materiál Informácia o stave spracovania návrhu Koncepcie mestských trhov a trhovísk so stanovením priestorových a funkčných 
limitov na území Hl. mesta SR Bratislavy. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 14, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 1. 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
K bodu 2: 
Informácia o spracovanom územnoplánovacom podklade - Územný generel školstva hlavného mesta SR Bratisla vy 
Materiál prezentovali RNDr. Babiar a Ing. arch Drobniaková. 
 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR po 
prerokovaní a diskusii berie na vedomie predložený materiál. 
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Hlasovanie: 
prítomní: 13, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 1. 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
K bodu 3: 
Územný plán zóny Bratislavské nábrežie – návrh zada nia 
Materiál prezentovala Ing. arch. Plencnerová. Variantné riešenie bolo navrhnuté z operatívnej porady primátora. 
 
Uznesenie: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby prerušila rokovanie, požaduje účasť hlavného 
dopravného inžiniera a hlavnej architektky. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 12, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 3. 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
K bodu 4: 
Návrh na zriadenie automatickej poži čovne mestských bicyklov (Bike sharing) 
Materiál prezentoval poradca primátora Ing. Feik. 
 
Stanovisko: 
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby po prerokovaní a diskusii 
odporúča MsZ schváliť 
3.1.1. návrh na zriadenie požičovne mestských bicyklov (bike sharing), 
3.1.2. alokáciu 100 000.- eur na spustenie pilotnej fázy požičovne mestských bicyklov v rozpočte Hlavného mesta SR Bratislavy 

v podprograme č. 2.3, prvok 2.3.1 „Budovanie cyklistických trás“, 
3.2. odporúča Msz poveriť primátora predložiť na rokovanie MsZ návrh lokalít na umiestnenie požičovne mestských bicyklov. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 9, za: 4, proti: 0, zdržal sa: 5. 
 
 
K bodu 5: 
Kontrola uznesení 
Preložená na najbližšie zasadnutie komisie. 
 
 
K bodu 6: 
Rôzne  
Členka komisie Ing. Šimončičová upozornila na výrub stromov na Prievozskej ulici. 
Požaduje oddelenia magistrátu dodržiavať zákon o ochrane prírody a krajiny, aby sa uprednostilo zachovanie vzrastlých stromov 
aj pri dopravných riešeniach v najvyššej možnej miere. Požaduje inventarizáciu drevín magistrátom. 
 
Člen komisie p. Fiala sa informoval, či po novej organizačnej štruktúre bola posilnená sekcia územného plánu. 
 
 
 
 
Ukončenie zasadnutia Komisie územného a strategického plánovania MsZ o 18.15  h. 
 
 
 
 
 

Michal Muránsky, v. r. 
predseda komisie 

 
 

 
 
 
 
 
Zapísala:  
Eva Rifliková, tajomníčka komisie 


